
IiADAi l-4IŁ,'!$Kl\
w l"i.al1:aczu

Pro tokó |  Nr  X\Ą/12
z sesji Rady Miejskiej w Karpaczu
odbytej w dniu 30 sĘcznia 2012 n

w sa|i narad Urzędu Miejskiego w Karpaczu.

Sesja rozpoczęła się o godz. 10.00'
zakoilczy|a się o godz. 14.20.
Nagranie audio obrad sesji stanowi załącznik do protokołu'

Zawiadomienie o zwołaniu sesji Rady Miej skiej i porządek obrad załączono do protokołu.
Potwierdzenie otrzymanta zawiadomienia o zwołaniu XVI sesji Rady Miejskiej w Karpaczu w
dniu 30 stycznia 2012 roku i materiałów na sesję stanowi za},ącznik nr 1 do protokołu.

obsługę prawną sesji sprawowała: Pani Katarzyna Kopeó - Radca Prawny Gminy.

Punkt 1. Przewodnicząca Rady Miej skiej p. Irena Seweryn o godz. 10.00 otworzyła obrady XVI
sesji Rady Miejskiej \ł Karpaczu i po powitaniu zaproszonych gości, radnych, pracowników
Urzędu Miasta oświadczyła, iŻ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14
radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych, stanowi kworum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji _ lista obecności radnych stanowi załącznik
nr2 do niniejszego protokołu.

Punkt 2. Wnioski do porządku otlrad.
Porządek obrad:
1/ Otwarcie obrad.
2/ Wnioski do porządku obrad.
3l Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 grudnia 2011r i 30 grudnia 2011r.
4/ Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej.
5/ Informacj e Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
6/ Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 207I rok.
7/ Projekty uchwał:

> I55lI2 projekt uchwały w sprawie zatv"letdzęnia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i
zbiorowego odprowadzenia ścieków.

> 156112 projekt uchwały w sprawie przyjęcia ',Miejskiego Programu Profi1aktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w K arpacnl na rok 2012,, .

> 1'57112 projekt uchwaływ sprawie przyjęcta ,,Miejskiego Programu Przeci:wdziałania
Narkomanii na rok2012".

> I58lI2 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Związku Gmin
Karkonoskich.

> I59l12 projekt uchwały w sprawie Zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2012 rok.
> 1,60l|2 projekt uchwały w splawie zawarcia ztąsaIIIą stroną kolejnej umowy dzierzawy, której

przedmiotem jest ta sama nieruchomośó gruntowa, po umowie zavtafiej na czas oznaczotty do
3 lat.

> I61l1f projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nięruchomości
zabudowanej stanowiącej przedmiot dzierŻav,y.

> 162112 projekt uchwały w splawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień od podatku od
nieruchomości w ramach pomocy de minimis dla przedsiębiorców t\łorzących nowe miejsca
pracy zvtięane ze zrealizowaniem nowej inwestycji na terenie gminy Kalpacz.

> 163112 proj ekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej
Gminy Karpacz.

> 164112 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Karpacz na f0I2 tok.
> I65lL2 proj ekt uchwaly w sprawie okeślenia zasad korzystania z narciarskiej trasy biegowej w



Ńarpac7u. :
> 166/12 proj ekt uchwały w sprawie utworzenia samorządowej inst1'tucj i kultury _ Karpaczańskie

Centrum Kultury i Turystyki w Karpaczu.
> 167112 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miej skiej w Karpaczu oraz jej pozostałych
członków.

> 168112 proj ekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego
Komisji Turystyki' Współpracy Zagraticznej i Promocji Rady Miej skiej w Karpaczu oraz jej
pozostałych członków.

> 169112 pĄ ekt uchwa.ły w sprawie nadania statutu Karpaczńskiemu Centrum Kultury i
Turystyki w Karpacz

8/ Interpelacje i zap3tania.
9/ Wolne wnioski  i  informacje.

10/ Zamknięcie obrad.

PrzewodniczącaRady zapytała czy są wnioski do porządku obrad.
Radny p. Arkadiusz Dobiecki powiedział, że na sesji grudniowej nie otrzymał odpowiedzi na
p}.tanie dotyczące pkt 5 na str 1 sprawozdania Burmistrza i teraz prosi o jej udzielenie.
Burmistrz Miasta p. Bogdan Malinowski odpowiedział , że wydał zarządzenie w sprawie sprzedaŻy
lokalupo CIT i nie zostało ono uchylone.
Radny p. Arkadiusz Dobiecki powiedział, Źe \^i takim razie s|<łada wniosek o uchylenie tego
zanądzenia.
Radca Prawny Gminy p. Katatzyna Kopeć wyjaśnił a, że rada nie ma kompetencji do uchylania
zarządzeńBtmistrza.

Radny p. Mieczysław Pajdzik wystąlił z wnioskiem o wycofanie z potządkl obrad proj ektu
uchwały nr 165A, poniewaz nie była ona omawiana na Komisji Rady, której jest członkiem.
Przewodnicząca Rady odpowiedziała, ię wniosek jest przedwczesny, ponieważ uchwała ta nie
została jeszcze wprowadzona do porządku obrad.
Radny p' Wiesław Czerniak !:vłaża, że nie ma sensu wprowadzaó uchwały nr 165,Ą na dzisiejszą
sesję, gdyŹ jest to niezgodne ze Statutem Gminy, zgodnie z którym uchwały trzeba omawiać na
Komisj ach Rady.
Radca Prawny Gminy wyjaśniła, że statut jest uchwalany przez radę i jest to akt prawa niŹszego
rzędu niiz ustawa o samorządzie gminn;m, która przewiduje wprowadzanie do porządku obrad
sesji uchwał, które wpłynęły do rady na siedm dni przed sesją

Przewodnicząca Rady wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały 1654/11 w sprawie
okeślenia zasad korzystania ze szlaków położonych na terenie Gminy Karpacz, przeznaczonych do
uprawiania sporlu, rekreacji oraz turystyki letniej i zimowej
Uchwała ta wpłynęła w terminie ustawo\Ą/ym, więc jej wprowadzenie do porządku obrad nie
wymaga głosowania. Uchwała ta była omawiana na trzech komisjach.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektów dwóch
uchwał, przygotowanych na wniosek radnych:
1) projekt uchwały nr I70lI2 w sprawie dopłaty do ceny 1m3 dostarczonej wody oraz
odprowadzonych ścieków wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na
temie Gminy Kupacz:

za _ 5 głosów, ptzecivt _ 6 głosów, wstrzynujących się - 3 głosy.
Radni: p. Mieczysław Pajdzik, p. Ctrzegorz Kubik i p. Wiesław Czemiak poprosili protokolantkę o
zapisanie, że głosowali zajej podjęciem.
Uchwała nie Została wprowadzona do porządku obrad.
2) proj ekt uchwały nr 1'llllf w sprawie zmiany uchwaly Nr XIIV126/11 Rady Miej skiej w



Kupaczu z dnia 30 listopada 2011r. zmieniającej uchwałę Nr LIX/363/06 Rady Miejskiej w
Karpaczu z dnia 29 marca 2006 r. w sprawie okeślenia zasad sptzedazy komunalnych lokali
mieszkalnvch na rzecz naiemców.

za _ 7 glosów, przeciw _ 5 głosów, wstrzymujących się . 2 głosy.
Uchwała nie będzie omawiana, poniewaz zajej wprowadzeniem do porządku obrad nie głosowała
bezwzględna większośó usta]i/owego składu rady.

Wobec braku dalszych wniosków i p1tań Prowadząca obrady stwierdziła' że porządek obrad XVI
sesji Rady Miejskiej w Karpaczu został ustalony i przystąpiła do realizacji prrnktu 3.

Punkt 3. Przyjęcie protokołów z sesjiz dnia 20 grudnia 20t1r i 30 grudnia 2011r.
Prowadząca obrady zap7taLa, czy kloś chciałby zabtać głos w sprawie protokołu z XIV sesji z
dnia 20 grudnia 2011r. W związku z brakiem uwag znzndz,i|ą g|656wanie za przyjęciem protokołu:

za _ 10 głosów, przeciw _ 3 głosy (M. Pajdzik), wstrzymujących się - 1głos.
Przed głosowaniem radny p. Mieczysław Pajdzik poprosił protokolantkę, żLeby przy głosowaniach
wpisywała jego nazwisko, kiedy głosuje przeciw lub wstrzymuj e się od głosu.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Karpaczu został
przyJęty.

Prowadząca obrady zap7tała, czy ktoś chciałby zabraó głos w sprawie protokołu z XV sesji z
dnia 30 grudnia 2011r. W związku z brakiem uwag zarządz1ła g:l.osowanie za przy1ęciem protokołu:

za _ 10 głosów, plzeclw _ 3 głosy (M. Pajdzlk), wstrzymujących się _ 1głos.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XV sesji Rady Miejskiej w Karpaczu został
przyjęty.

Punkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej.
Prowadząca obr ady zapyĄała czy są uwagi bądz pytania do przedłoŻonego przez Burmistrza Miasta
sprawozdania (sprawozdanie załączono do protokołu).
Radny p. Arkadiusz Dobiecki zap1Ąał o pkt 4 na str 1 sprawozdania _ czy nie byłoby korzystniej
sprzedaó ten telen, pkt 11 na str 2 - w jakiej kwocię został zaciąrtlęĘ kred1't i o pkt 24 na str 3 _
czy będzie uchwała w sprawie zbycia.
Burmistrz Miasta p. Bogdan Malinowski odpowiedział: uchwała o sprzedaŻy terenu jest
przygotow}'wana, gmina zactrynęł'a kredyt w wysokości 2m1n ń, w najbliższym półroczu temat
sprzedaĘ lokalu przy ul. Konstytucji 3 Maja 25 nie będzie realizowany.

Radny p. Zbigniew Pleśniarski powiedział, żze zespół opracowujący shategię gminy na spotkaniach
'.Parlnerstwo na rzecz rozwoju'' zrobit zapisy doĘczące wykorzystania 1okalu po CIT na potrzeby
mieszkńców. Drugą sprawą jest uŹycie słowa: ''Karpaczńskie'' w projektach uchwał nr |65112 i
1ó9l12. Radny poprosił, ieby pracownik mer}.totryczny przygotował uchwały z prawidłowąnazwą
''Karpackie''. Radni od początku kadencji bezskutecznie zwracają uwagę na ten btąd'W zwtązkll z
tym radny, w proteście, nie będzie głosował za podjęciem tych uchwał.
Burmistrz Miasta p. Bogdan Malinowski odpowiedział, że ta nazwa musi pozostaó w tych
uchwałach, gdyżl' został.a ona ni',ta we wniosku o dofinansowanie. Bulmistrz wystąił już z
wnioskiem do Ministerstwa o wyraŻente zgody na jej zmianę.
Zastępca Burmistrza p, Ryszard Rzepczyński powiedział, Że jeże|i to słowo radnych razi, to
spróbuj e się to zmienió. Dodat., ię gmina wycofała je jw z tej nMW w Merkuriuszu i Informatorze
Samorządowym.
Radni p. Ewa Walczak, Mieczysław Pajdzik i Wiesław Czerniak poparli wypowiedŹ radnego p.
Z. Pleśniarskiego doĘczącą llźzwaria prawidłowej odmiany nazwy naszej miejscowości tj.
''Karpacki'' a nle ,,Katpaczanski',. Radni uważają równieŹ, ża zaniana słowa Karpaczański na
Karkonoski w Merkuriuszu i Informtorze Samorządowym jest niewłaściwa, gdyŻ lnieszczane tam
są informacj e dotyczące naszego miasta a nie Karkonoszy.



Radny p. Guegorz Kubik uwaza, że sąto waŻne kwestie i należy je konsultować z mieszkańcami.

Radny p. Wiesław Czemiak zapytał o pkt 6 i pkt 9 na str 2 sptawozdania _ o które działki chodzi,
pkt i0 i pkt 12 na str 2 _ czy cena za 1m2 została obniżona w stosrrnku do poprzednich przetatgów.
Radny zawnioskował równieŻ o wycofanie zarządzefi ujętych w sprawozdaniu w: pkt 9, pkt 17 na
str 2 i pkt 19' pkt 23 na str 3, gdyż należy uregulowaó handel uliczny w mieście
Burmistrz Miasta odpowiedział, ze w zwięku z tym, ż.e ma okeślone kompetencj e związane z
zarządzaniem gospodarką gruntami oraz musi rcalizowaó budżet miasta, to nie zmieni tych
zatządzeń.
Radny p. Wiesław Czerniak powiedział, żze działal.ia na tych gruntach powinny byÓ zgodne z
miejskim planem zagospodarowania przestrzennego miasta a nie są i ani Burmistrz ani Straz
Miejska nie reaguj ą na to.

Radny p. Andzrej Talaga powrócił do pkt 23, na str 3 sprawozdania - powiedział, ie na spotkaniu z
mieszkańcami Karpacza Gómego były prośby, Żeby pozostawió ten lokal na potrzeby
mieszkańców.
Burmistrz Miasta odpowiedzia1, ze to zarzadzęrlie ńe jest decyzją o ogłoszeniu przetargu.

W związku z brakiem dalszych pytań Prowadząca obrady przyst ęiła d,o rea|izacji punktu 5.

Punkt 5. Informacje Przewodniczącego o dzialaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w okesie od 30'XI.2011r. do 30.I.f012r. uczestniczyła w
następuj ących spotkaniach :
- 02.XII.2011 w spotkaniu Ze starostą Jeleniogórskim p. Jackiem Włodygą w sprawie obiektów
spońowych i kondycji j ednostek sportowych na terenie miasta,
- 06.xII.2011 w spotkaniu z konserwatorem zabytków p' Kapatczyńskim w sprawie nieprawidłowej
zabudowy na terenie Karpacza,
. 09.XII.2011 w spotkaniu w sprawie zagospodarowania trasy biegowej w Karpaczu Gómym,
- 09.xII.2011 w Dworze Liczyrzepy - odbyła się impreza kultura]na ''Góry Kultury',, w czasie
której wręczała dyplomy, wraz z komisją konkursową: J.Motylskim, D.Janiszewskim oraz
A.Dobieckim, zvtrycięzcom Konkursu na najładniej sząletnią posesję Kaspacza w 2011r. w kat.:
domy mieszkalne, ogóski przydomowe, balkony, hotele, pensjonaĘ placówki gastronomiozne,
- 15.XII.2011 w Centrum Pulmono1ogii i Alegolorii w Karpaczu S'A. uczestniczyła w otwarciu
nowowybudowanych (ednych z najnowocześniej szych w Polsce) trzech oddziałów
pulmonologicznych dla dzieci,
- 30.XII.2011 z okazji 50.1ecia zawarcia zvnęku małżeńskiego wtęczała z p. Burmistrzem B.
Malinowskim oraz p. B. Balicką medale i dyplomy jubilatom z iyczeniami dalszego szczęśliwego
poŻycia małŻeńskiego w zdrowiu, miłości i poszanowaniu,
- 09.I.2012 uczestniczyła w spotkaniu z gestorami turystyki w sprawie nowej zakładki do strony
internetowej Miasta,
- I2.I,2012 w Spotkarriu Noworoczne z Przęw. Rady Powiatu Jeleniogórskiego i starostą
Jeleniogórskimw Hotelu ..Mercure Skalny'' w Karpacz'tl,
. 13.I.20l2 w Wigilii Kombatantów w restauracji ''Patria'' w Karpaczu.

Punkt ó. Sprawozdanie Komisji RewĘjnej za 2011 rok.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Andrzej Talaga przedstawił sprawozdanie z działa|ności
Komisji Rewizyjnej za okres: od dnia 21 grudnia 2010 roku do dnia 31 grudnia 2011 roku
(sprawozdanie zalączono do protokołu).

Punkt 13. Projekty uchwal:
> Uchwała Nr XVI/142/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z drna 30 stycznia 2012 r. w



sprawie Zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbibroweso
odprowadzenia ścieków (projekr uchwaly nr 155l|f;.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca kady zapytałaczy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap71ania.
Radny p. Grzegorz Kubik zapy.tał w jaki sposób Burmistrz zweryfikował przedstawione przez
MZGKiM stawki za wodę i ścieki oraz gdzie jest protokół z tej czynności i dówód, Że zostały one
prawidłowo wyliczone.
Sekretarz Gminy p. Joanna Kopała odpowiedziała, że przedstawion e przez MZGKilM stawki były
szczegółowo sprawdzone przez pracown1ków referatu mer}tolycznego i zapytała na jakiej
podstawie radny uważa, Że powinien byó taki protokół'
Radny p. Wiesław Czemiak odczYiał' wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Pomocy
Społecznej, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i odpowiedź Burmistrza o odrzuceniu wniosku
(załączono do protokołu).
Przewodnicząca Rady odczytała opinię Burmistrz a Karpacza do wniosku o zatwierdzenla tatyf dla
zbiorowego zaopatrzenta w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków (załaczono do protokołu).
Radny p. Zbigniew P|eśniarski poprosil o og|oszenie ptzerry i przeprowadznen ie dyskusji na temat
co to jest budzet i jak go realizować. Radni nie powinni podejmowaó uchwał lub ió odrzucać po to
tylko, ieby przypodobaó się wyborcom.

o godzinie 11.20 Prowadząc a obrady zarządziła ptzerwę.
o godzinie 11.35 obrady zostały wznowione.

Po przerwie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Miasta.
Burmistrz powiedział, że osiem lat wstecz MZGKiM był zadłuŻony i vładze samorządowe
zastanawiały się co zrobić, żeby mógło on firnkcjonowaó. Po kilku latach udało się spłació
zdłuŻenię. teraz dochody i wydatki zakładu równowazą się' Burmistrz rozumie chęó obniżń tych
opłat i pozosta\Ąiienie ich na dotyczasowym poziomie ale już w ubiegłym roku nasza gmina ich
podnosiła. Przedstawione w uchwale ceny są na1nlższe w Powiecie jeleniogórskim. Burmistrz
poprosił radnych o zastanowienie się nad tą sprawą żeby w przyszłym roku nie trzeba było
podnosiÓ tych opłat o znacznąkwotę.
Radny p. Mieczysław Paj d zik pwiedział, że sądużę rozbieŹności w ilości zuŻy.tej wody w stosunku
do odprowadzanych ścieków i ttwuŻa, ie trzeba coś z t}m zrobić, gdyżz ma to duży wpły'w na
koszty.
Burmistrz Miasta odpwiedział, ię w Katpaczll jest duża ilość opadów, które przedostają się do
kana|izacji tylko przez studzienki. MZGK i M posiada odpowiedni sprzęt i na bieiąco
przeprowadza kontro1e, czy wody opadowe nie są odprowadzane do kanalizacji. Na razie w
naszym mieście nie myślimy o wprowadzeniu opłaty zawody opadowe tak jak uczynili to w wielu
miejscowościach.

Radny p' Grzegorz Kubik wystąpił z wnioskięm o wprowadzenie zmiany w $ 1 uchwały poprzez
określenie dwóch grup taryfowych i w ust. 1 dla gospodarstw domowych stawka za wodę
wyniesie 3,52zUm3, za ścieki 6,55złl m3 plus VAI, a w ust. 2 dla pozostałych odbiorców
pozostawió stawkę za wodę 3,62złlm3, za ścieki 6,97złl m3 .
Radca Prawny Gminy powiedziała, Że zgodnie z ptzepisanli rada na dzień dzisiejszy moŹe
wyłącznie zatwietdzić opłaty skalkulowane przez MZGK| M i zweryfikowane przez Butmistrza
lub je odrzució jeŹeli są niezgodne z obowiazlsjącymi przepisami prawa.

Prowadząca obrady zakończyła dyskusję i zanądził'a głosowanieza ptzyjęciem proj ektu uchwały
nt 155/12.

Za' 12 głosów, ptzeciw.
Uchwała została podjęta większością

2 głosy (M. Pajdzik), wstrzymujących się - 0 głosów.
głosów.



> Uchwała Nr XVI/143I12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 20f2 t. wsprawie przyjęcia ,,Miejskiego rrogramu r.onńtyłi t 'L;;;#;.; ProblemówAlkoholowych w Karpaczu na rok 20 1 2:.ęrojekt u"t'*uły n. t ii7l;;:,,' 
-"^

Po odcz1taniu metryki uchwiły r''.*oani",ą"u*ńJav zap7Ąata czy są r,r,nioski do te.1 uchwały iczy są zap,Ąania. W zwiękll z brakiem p1.tań przystąpiono do głosowania'Za' 12 głosów, 
. ' ptzectw - t gtoi 1l,t.li;azi9, wsbzymujących się - 1 głos.Uchwała została podjęta większością głosóiv 

- .'.'. *,.

> Uchwała Nr XYI/144/'.12 
' Rady .Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2012 r. wsprawie przyj ęcia ,'Miej skiego rrogiamu Przeciwdzialanta Narkomanii na rok

* ' 2012',(projekt uchwały nr 15i/12).
Po odczytaniu metryki uchwały PrzewoóniczącaRady zapy.tała czy są wnioski do te1 uchwały iczy są zapfiania' W związku z brakiem py.tań przystąpiońó do głośowania.Za _ 14 głosów' ptzeciy1 - o głosów, wstrzymuJ ących się - 0 głosów.Uchwała została podjęta jednogiośnie.

> Uchwała Nr XVI/145I12 
' Rady^ Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2072 r. w

iffi 
*.*udzenia zmianw Statucie Zńią2ku Gmin Karkono.ki;h ó;"j"kt uchwały nr

Po odcz1.taniu treści uchwały Przewodnicząca Rady zapy.tała czy są wnioski do tej uchwały iczy są zap,ltania. W zwięku, z brakiem pytań p,'y,tąpióno oo głosowania.
Za_ 9 głosów, 

. przeciw - r gtosy iM.lajaziĘ, wstrzymujących się - 2 głosy.Uchwa|a zostala podjęta wię[szością głoł*.,

> Uchwała Nr XYI/146/12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2012 r. wsprawte zatwierdzenia plarru pracy Rady Miejskiej na 2OI2 '"r ó'"i"t*..*uchwały nr1s9/12).
Po odcz1'taniu metryki uchwały Przervodnicząca Rady zapylałaczy są wnioski do tej uchwały iczy są zapytania' W zwięku z brakiem pytan przystąpiono do głośowania.

Za_ 12 gtosów, 
-przeciw 

- 
.0.głos8w," 

wstrzymujących się . 2 głosy (M.Pajdzik)'Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XYI/147/12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2012 r, wsprawie zawarci a z tą sam|1 stroną kolójnej um owy dzierżawy, której przedmiotem Jest tasama nietuchomośó gruntowa, po umowie zawarteJ na czas oz*aczony do 3 lat (projektuchwały nr 160/12).
Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapy.tała czy są wnioski do tej uchwały iczy są zap)Ąan|a. W związkll z brakiem pytan przystąriono do głośowania.

Za. 14 głosów, ptzeciw - 0 głosow, wstrz}.rnujących się - 0 głosów.Uchwała została podjęta jednogiośnie.

> 161/12 projekt uchwały.. 'pluY'" 'ptzyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości
- zabudowanejstanowiącejprzedmiotazieizawy.
Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca F.aóy zapytałaczy są wnioski do tej uchwały iczy są zap'.tania.
Radny p. Wiesław Czemiak odczfiał wniosek Komisji 

. Gospodarki Komunalnej, PomocySpołecznej, Bezpieczeństwa i' r'o3ł{<u Publicznego i udzieloną przez Burmistr za Miastaodpowiedź (załączono do protokotu). Radny lwu,a,ie dobrze byłoby uzyskaJ.inń..-u.3ę, 
"'ygmina powinna pobieraó opłatę za'przejście rlłociągl przez jej teren i ńoze **o tł 

"i.,u"r,o-osepozostawić w gminie, by czerpaÓ korzyści z jej dziJrzawy.
Puewodnic.ząca Rady odczlała pismo Burmistrz Miaśta (załączono do protokofu) . W z"/tązku zbrakiem dalszych wniosków i pytań przystąpiono do głosowanra.



Za 0 głosów, przeciw - 12 głosów (M.Pajdzik)' wstrzymuj ących się - 2 głosy.
Uchwała nie zostala podjęta.

> 162112 proj ekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień od podatku od
nieruchomości w ramach pomocy de minimis d1a przedsiębiorców tworzących nowe miejsca
pracy zl,iązane ze ztealizowariem nowej inwestycji na terenie gminy Karpacz.

Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap7,tał'a czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap'|tanla,
Radny p. Mieczysław Pajdzik zwrócił się z prośbą do Zastępcy Burmistrza Miasta p. Ryszarda
Rzepczyńskiego, żeby nie przekazywał do prasy błędnej informacji, że radny jest skonfliktowany z
p. Zioł'o.
Radny p. Grzegou Kubik powiedział, Że nie wszysy cz1.tają mpzp miasta i chce poinformowaó
radnych, że ewentualne powstanie parkingu wielopoziomowego przy ul.Parkowej byłoby
niezgodne z tym planem.
Radca Prawny Gminy powiedziała, ie Bllrmistrz Miasta przygotował tą uchwałę na wniosek grupy
radnych. Pomimo negatywnej opinii Burmistrza Radca Prawny zaopiniowała ją pozytpvnie,
poniewai chroniła ona prawa nab'ie tzn. ten kto obecnie korzysta z tej uligi to może z niej dalej
korzystaó. W międzyczasie pojawiła się informacja o wyroku NSA z dnia 17 grudnia 2011 r.,
który stanowi, Że nie moina 1ikwidowaó u1gi przyznanej na czas okreśiony, bo zostanie naruszone
zaufanie do organów państwa _ istnieje duŻe ryzyko, Że taka lchwał'a zostanie uchylona.
Radna p. Ewa Walczak zap1iała, czy o takie zwolnienie inwestor występuj e przed rozpoczęciem
inwestycji. Radna poprosiła również o wyjaśnienie terminu obowiązywania obu uchwał.
Radca Prawny odpowiedziała, że inwestoĄ który chce skorzystaó z takiej ulgi musi poinformować o
tym gminę przed rozpoczęciem inwestycji, a1e ulga przysługuje mu dopiero w dacie jej
zakończenia, Po podjęciu tej uchwały inwestor, który zaplarrował sobię to zwo1nienie podatkowe
w kosztach oraz dokonał stosovr'nego zg]oszenia w gminie, nie będzie mógł z niego skorzystaó po
zakończeniu inwestycji. Uchwały te mają obowiązywać do końca 2013 roku.
Radna p. Ewa Walczak powiedziała, że wobec tego nie poprze tej uchwały, pomimo ie podpisała
wniosęk o jej przygotowanie.
Przewodnicząca Rady odczytała opinię Burmistrza Miasta (załączono do protokołu). W zwlękll z
brakiem dalszych wniosków i p1.tan przystąpiono do głosowania.

Za 6 głosów, przeciw - 6 głosów, wstrzymujących się. 2 głosy.
Uchwała nie została podjęta.

> Uchwała Nr XVI/148/12 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2012 r' w
sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Karpacz (projekt
uchwały nr 163/12).

Po odczlaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap1Ąuia. W związku z brakiem p1'tań przystąpiono do głosowania.

Za- 12 głosów, przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik)' wstrzymujących się - 0 głosów
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XVI/149/12 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 Ęcznia 2012 r. w
sprawie zmian w budŻecie Gminy Karpacz na201f rok (projekt uchwały t |64112).

Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1'tała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap1Ąania. W związku z brakiem pytań przystą)iono do głosowania.

Za_ 1I głosów, przeciw - 3 głosy (M.Pajdzik)' wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XVV150/12 Rady Miejskiej w Katpaczu z dnta 30 Ęcznia 20If r' w
sprawie okeślenia zasad korzystania ze szlaków położonych na terenie Gminy Karpacz,
przeznaczonych do uprawiania spońu, rekeacji oraz turystyki letniej i zimowej (projekt



uchwały ff 165NI2)' I
Po odcz1'taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapyIan1a.
Radny p. Arkadiusz Dobiecki wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie w $ 1 w ust. 10 po słowie
,,smyczy,, słów ,, i w kagańcu,'.
Radny p. Wiesław Czemiak zwrócił uwagę, Źe w tej uchwa1e zawarte są zupełnie irme zapisy niż
były w projekcie rlr 165/72'
Burmistrz Miasta wyj aśnił , że z dniem 1 stycznia weszł a w życie nowa ustawa o bezpieczeństwie w
górach i jeŻeli pozostawi1ibyśmy trasę biegową to ponosilibyśmy duŹe kosŹy związane z
zapenieniem na niej bezpieczeństa. Nasza trasa jest faktycznie ciągiem pieszym/turystycznym
(biegnie wzdłllz sz|aków tur1.tycznych) i służy rekeacji. Przy zastosowaniu zapisów zawarIych w
w/w uchwale nie trzeba będzie zatndniaÓ dodatkowego pracownika.
Zastępca Burmistrz Miasta uzupełnił wypowiedź Burmistrza'
Radny p. Wiesław Czerniak odczyĄał wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Pomocy
Społecznej, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego do uchwały tlr I65l1f i udzie|oną przez
Burmistrza Miasta odpowiedŹ (załączono do protokotu).
Radny p. Mieczysław Paj dzik zapytał czy na tej trasie będąmogły odbywaó się zawody.
Burmistrz Miasta odpowie dztał, że przed organizacją zawodów trasa musi uzyskać homologację.
Na razie nie ma takiej potrzeby-
Radny p. Zbignlew Pleśniarski tlwuŻa, Że jli teraz na|eiy wystąpić o homologację, bo długo trwa
związata z tym procedura a homologację otrzymuje się ja na lata.
W związku z brakiem dalszych p1'tań Przewodnicząca Rady zatządztła głosowanie wniosku
złgłoszonego przez radnego p. Arkadiusza Dobieckiego:

za 9 głosów, przeciw 2 głosy, wstrzymuj ących się _ 3 głosy.
Wniosek zosta} przyjęty.
Prowadząca obrady zarządziła głosowanie za podjęciem uchwały z uwzg1ędnieniem zmian zgodnie
z podjętym wnioskiem.

Za _ 11 głosów, przeciw - 1 głos(M.Pajdzik) ' wstrzymujących się - 2 głosy.
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XVV151/12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 stycznia 2012 r. w
sprawie utworzenia samorządowej instytucj i kultury _ Karpaczńskie Centrum Kultury i
Turystyki w Karpaczu (projekt uchwĄ rc 1'66/12).

Po odczlaniu metryki uchwały Przewodnicząca kady zapfała czy są wnioski do tej uchwały i
l^zlt <ą zlłrlrtąrią

Radny p.Wiesław Czerniak ma wątpliwości związane ze sptzecznym zapisem w $ 5 tej uchwały w
stosunku do $ 2 ust' 2 uchwały nr 169l1f _ w pierwszej Centrum Kultury może uzyskiwaó
dochody ze swojej działalności a w drugiej działalność Centrum nie starrowi działalności
gospodarczej.
Radca Prawny Gminy odpowie działa, że te zapisy nie są sprzeczne . najprostszym przykładem
mogą byó wpły\^ry Muzeum ze sprzedatĘ biletów, z których dochód przezlaczany jest na jego
działalnośó statutową. jest to działa1nośó non profit.
Radna p. Ewa Walczak powiedziała, że w tej uchwale uĄ,'wa się nazw tej instytucji w brzmieniu:
Centrum Kultury i Turystyki i zap1Ąała czy nie można na tej podstawie wprowadzió tej nazwy bez
słowa Karpaczańskie.
Radca Prawny Gminy wyj aśniła, Że nie można tego zrobić bez ryzyka ntraty pozyskanych na tą
inwestycję środków. Wystąpiliśmy z pismem o znianę tej nazwy ale nie otrzymaliśmy jeszcze
odpowiedzi. W aktach prawnych zwykle stosuje się takie sklóty, żeby za ka;zdym razem nie
ptzytaczać całej nazwy.
Radny p. T. Frytz zap1Ąał, czy po przeniesieniu tam Muzeum Zabav'rck i Bib1ioteki będzie jeden
Dyrektor całego obiektu i czym będzie się on zajmował oraz czy zostanie zachowana nazwa
Muzeum Zabawek.



Burmistrz Miasta odpowiedziat, Że na dzień dzisiejszy nie jest to jeszcze ustalone _ uchwiiły te są
przedstawiane, bo jest mozliwośó pozyskania dodatkowych środków.
Radni: p. E.wa Walczak, p. Wiesław Czemiak i p.Tobiasz Frlz zgłosi1i swoj e wąĘliwości
zw iązane or ganizacj ą działalności tej insĘ,tucj i.
Burmistrz Miasta, Seketarz Gminy i Wicebyurmistrz udzielili wyjaśnień.
W związku z brakiem dalszych p1tań pfzystą)iono do głosowania.

Za_ 8 głosów, przeciw. 4 głosy (M.Pajdzik) ' wstrzymujących się - 2 głosy.
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XVV152/12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 Stycznia 20L2 r. w
sprawie Zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżętu i
Rozwoju Gospodarczego Rady Miej skiej w Karpaczu oraz jej pozostałych członków
(projekt uchwały nr 167 /12)'

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zaplała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. W związkll z brakiem p1'tń przystąpiono do głosowania.

Za_ 13 głosów' przeciw - 1 głos , wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XVV153/12 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 Ęcznia 2012 r' w
sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Turystyki,
Sportu, Współpracy Zagranicznej, Spońu i Promocji Rady Miej skiej w Karpaczu oraz jej
pozostałych członków (projekt uchwały nr 168112)'

Po odcątaniu metryki uchwały Ptzewodnicząca Rady zaplała czy są wnioslri do tej uchwały i
czy są zapytania. W zwirykll z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Za_ 14 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XVI/154/12 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 Ęcznia fllf r, w
sprawie nadania statutu Ka1paczańskiemu Centrum Kultury i Turystyki w Karpacz (projekt
uchwały nr 169/12).

Seketarz Gminy p. Joanna Kopała zgłosiła autoporawki:
1) zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w $ 3, ust. 3 zamiast słów:
,,moŻe być'' wprowadza się słowo: ,,zostanie'' .
2) w 5 2, ust.3 wprowadza się dwa punkty - punkt 12 w brzmieniu: ,, prowadzenie informacji
turystycznej, punkt 13 w brzmieniu: ,,gromadzenie i upowszechnianie informacji zvńązanych z
historią kolejnictwa''.
Radny p. Janusz Motylski podziękował Burmistrzowi Miasta, że w mieście będzie taka insty.tucja'
Radna p. Ewa Walczak zapyĄała o $ 2, ust.3, pkt 3 - co InsĘtucja Ku1tury ma wspólnego z
zablkami.
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że budynek Dworca jest wpisany do rejestru zabytków oraz
zabykiem są tei zbiory muzeum -i naleŹy więc o nie dbaó.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapytał.' czy eksponaty zwięane z kolejnictwem będą wystawiane
nazev,łnM.
Burmistrz Miasta odpowiedziat' żę gmina chce pĘąó tereny przyległe do Dworca od PKP i od
Nadleśnictwa.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapyał, czy istniej e możliwośó stwolzenia warunków do
prowadzenia przęZ mieszkańców handlu wymiennego.
Burmistrz Miasta i Zastępca Burmistrza odpowiedzieli, żLę takie dział'ania wpisane są w
działalność tej insĘ,.tucji - będą organizowane kiermasze (pierwszy odbędzie się w okesie
zimowo-wiosennym).
W związku z brakiem dalszych pytań przyst@iono do głosowania uchwały, po uprzednim
mrowadzeniu autooorawek.



Za _ B głosów, przeciw - 5 głosów (M.Pajdzik), wstrzymuj ących się - 1 gtos.
Uchwała została podjęta większością głosów.

Prowadząca obrady zamknęła pkt 13 porządku obrad i przystąpiła do rcalizacji pkt 14 i 15.

Pnnkt 14 i 15. Interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski i informacje.
Puewodnicząca Rady zapytała czy są interpelacje.
Interpelacj i nie było.

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na p1,tania zadane do sprawozdania Burmistrza
porzadku obrad:

w punkcie 4

- na piśmie udzielona została odpowieŹ radnemu p. W Czerniakowi dotycząca cen nieruchomości
przeznaczonych do sprzedazy w drodze przetatgu,
- radnemu p. A. Dobieckiemu dotyczaca wysokości zaciągniętego kred}tu krótkoterminowego.
Burmistrz Miasta powiedział ńwniei, że pozostałę zarządzenia, o które pytali radni, reguluj ą
istniejący stan tzn. dosprzedajemy np. 4m, gruntu na poprawę zagospodarowania nieruchomości
przy|egł.e1. Temal sprzeduŻy lokalu przy u1. Konsty'tucji 3 Maja 25 i przy ul. Karkonoskiej
pozostawiony zostanie napół roku_ zarządzenia te pozvvolą na poznanie ich wańości.
Radny p. Więsław Czemiak powiedział, że rue otrzymał j eszcze odpowiedzi na pkt 6 i pkt 9 _
chodzi o sprzedaż działek w drodze bezptzetargowej, na poprawę zagospodarowan ia - przecieŻ
radni podjęli uchwałę, że teraz jnż rada decyduje o takiej sprzedazy.
Radca Prawny Gminy odpowie działa, że najprawdopodob niej zarządzenia te dotycząspraw, które
zostały wszczęte i nie zakończone przed wejściem w życie tej uchwały wtedy sprawy te biegną
zgodnie z poprzednim trybem.
Radny p' Wiesław Czerniak odpowiedział, ze na najbliŻszej komisji vpłynie wniosek d,otyczący
wyj aśnienia tych splaw.

Radny p. Grzegorz Kubik zap1.tał, czy będzie coś robione ze śniegiem zalegającym na chodnikach
w Karpaczu Gómym.
Burmistrz Miasta odpowie dział, ize nic nie będzie robione, gdyŻ na utrzymanie dróg i ulic mamy
określone kwoty pieniędzy i trzeba na to patrzeÓ racjonalnie * w tej chwili wszystkie ciągi
spacerowe w Karpaczu Góm}łrn są drożne. Z Karpacza Gómego śnieg jest systematycznie
wywoiony z przystanków autobusowych, sbzyżnwań, sprzed sklepów, poczty i parkingów - ze
względu na wysokie koszty nie będzie on wywożony ze wszystkich chodników .
Radny p. Zbigniew Pleśniarski vwaza, ze Katpacz Gómy teraz jest dobrze odśnieżany, byłoby
dobrze, żeby traktorek do odśnieżania był tam dowożony, bo jadąc do góry blokuje ruch uliczny.
Radny przedstawił tez problemy zw.tązane z niewłaściwy'rrr stanem ulicy Kąlielowej i Szkolnej, co
bardzo utrunia ruch samochodow _ zapytał, k1o jest odpowie dzidny za ltrzymanie tych dróg.
Burmistrz Miasta odpowie dział, ize utrzymaniem dróg zajmuje się MZGKiM _ w tej chwili jest to
ulica gruntowa, przenoszona jest tam sól z dróg miejskich i tvtotzą się muldy. Burmistrz ma
nadzieję, Źe w tym roku gmina upora się już z tądtogą.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski poprosił o określenie granicy działki budowli prowadzone3 przy
ul. Mickiewicza, poniewaŹ inwestor ciągle coś tam dobudowuje i jest obawa, Że wkarcza na teren
gminy. Radny powiedział, że Kierownik Ref. GNiP po kazd1m zgłoszeniu takiej wątpliwości
twierdzi, że w błn miej scu j est juz ostateczna glani ca działki i teren gminy nie został naruszony.

Radny p. Wiesław Czerniak zwrócił uwagę na hzy sprawy:
_ poprosił Przewodniczącą Rady o zorganizowanie spotkania celem przepro wadzenia dyskusji
na temat segregacji smieci u Źródła,
_ plzygotowywana jest dlŻa zmiana w mpzp dotycząca ,,Zatzecza,, w zwiękl z tym prost
radnych, żeby się z niązapozna|i,
- konieczność uregulowania w Statucie Gminy wprowadzania lch.wał na sesję, wprowadzanie ich



do porządku obrad, bez uprzedniego omawiania na komisjach stwatza zagrożenie pocńopnego
przegłosowania uchwał niekorzystnych dla mieszkańców gminy, nie daje ńozliwośJi dokiadńj
ana|izy i wypracowania korzystniej szych r ozvńązań.

Radny p. Arkadiusz Dobiecki zwrócił uwagę, że w ciągu dnia palą się niektóre światła uliczne'
Burmistrz Miasta odpowie dział, że wyłaczniki są uszkodzonó - pl-o-u,'" jest wprowadzenie
nowego rodzaju oświetlenia.

W tym miejscu salę obrad opuścili radni: p. Ewa Walczak i p. Mieczysław Pajdzik.

Radny p. Tobiasz Ftylz zgłosił potrzebę udostępniania pomieszczenia Biura Rady w godzinach
popołudniowych, żeby mogłyby odbylvać się posiedzeniakomisji Rady. Potrzebny jest teŹ telefon
komórkowy dla Przewodniczącej Rady.
Burmistrz Miasta odpowie dział, ie też. nwdŻa' ię Ptzęwodnicząca powinna mieć słuŹbową
komórkę, ale niestety przepisy prawa nie dają możliowości zakupu tj<iego telefonu.
Radca Prawny Gminy wyj aśniła, że sąprzepisy, które regulują prawa i ob:owiązki radnych, zgodnie
z którymi radni mogąmieó profityjedynie w postaci dietl zwróiu kos ztów podtózy.
Przewodnicząca Rady uwaza, że jest to kuriozum, które w nią brJe. Do tlj pory wszyscy
Puewodniczący Rady, pomimo, że ptzepisy te jtź obol*lązywaty, mióh telefony iomórkowe _
problem powstał' kiedy Przewodntcząca chciała wymienić aparai telefonicz ny i związkl z tym,
ize koitczy się umowa' Przy.redagowaniu samego Biuletynu Przewodnicząca przeptowadza dllio
rozmów. Radni uwazają że Przewodnicząca Rady powinna ottzymać komóikę. sfuźbową

Wiceprzewodniczący Rady p. Dariusz Janiszewski zwrócił uwagę na pozostawioną rękę z
uszkodzonej figurki na budynku przy ul. Konstytucji 3 Maja 39 óiaz zipytał., czy rada może
uregulowaó np. uchwałą sprawę nazewnictwa ulici obiektów public'nvctr w miescle.
Burmistrz Miasta odpowie dział, ze sprawą kradzieży figurki zajęia się Poiicja.

Mceprzewodniczący Rady przedstawił apel o poparcie akcji pn. ''SToP Janosikowe,,.
Przewodnicząca Rady .odczytała treść otrzymanej w tym zakresie korespondencji. Po
przeptowadzonej dyskusji radni uznali, że stano\ir'isko rady w tej sprawie fostanie ,,1p.u"o1a,-" nu
komisjach.

Plzewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie się radnych, którzy będą redagowali Biuletyn Rady
Miejskiej ' ponieważ nadszedł' juz czas gromadzenia materiałów db aiufu. RJani. p. TobiaśzFr5,tz,
p. Wiesław Czemiak i p. Janusz Motylski powiedzieli, że chętnie pomogą przy jelo redagowaniu.
fgdnf uwazajfu ie przy redagowaniu Biuletynu powinien ,"r""i^"ryL tJz p. zbigniew
Pleśniarski, który był autorem pisma (podpisan.go p,,ez kilku radnych) * spruwie 'ńiaoy
formuły tego pisma. Prowadząca obrady powiedziała, Źe do zespołu reóakcy;.'ego Biuletynu
proponuje radnych: p. Zbigniewa Pleśniarskiego, TobiaszaFryizai Gizegorza Kuńkal

Punkt 16' Zamknięcie obrad.
Wobec zrealizowania porządku-obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie I4.2O zamknęła
obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Karpaczu.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: inspektor ds. Rady Miejskiej
Bożena Bober h k
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